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نگاهی به بازی هـای استقلال و پرسپولیس در 
هفته شانزدهم؛

» ترابی «  اسلحه مرگبار پرسپولیس
در روز ضعف استقلال »بی استرا «!
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 »خبرگزاری رسمی ژاپن« مطرح کرد: 

تأکید آبه و روحانی 
بر اهمیت برجام

امام جمعه کرج:

داغِ مذاکره را بر دلِ آمریکا خواهیم گذاشت

»رئیس پلیس راه البرز« تأکید کرد:

آموزش رانندگان 
اتوبوس ها

3
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چگونه یک مشاور بازاریابی
برای کسب و کارمان

انتخاب کنیم؟
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معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج 
عنوان کرد:

انجام اقدامات زیربنایی
برای نوسازی ناوگان
حمل و نقل عمومی
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یلدا  مبارک

»دنیای هوادار« کمبود سالن سینما
در ایران را بررسی می کند؛

اقتصاد  صنعت سینمای 
ایران لنگ می زند!
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222 شهر با جمعیت بالای
20هزار نفر فاقد سالن سینما!
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خبری

رئیس قوه قضائیه: 

هیچ مشکل حل نشدنی در کشور وجود ندارد
نماینده ولی فقیه در البرز و امام جمعه کرج با 
بیان اینکه آمریکا نیازمند مذاکره با ایران است، 
گفت: آمریکا به فضل الهی در برابر ایران اسلامی 

تسلیم می شود.

در  همدانی  حسینی  محمدمهدی  سید  آیت الله 
خطبه های این هفته نماز جمعه کرج، تأکید کرد که 
ایران اسلامی به فضل الهی داغ مذاکره را بر دل آمریکا 

خواهد گذاشت.
از  انگلیس  از جمله خروج  مسائلی  داد:   ادامه  وی 
اتحادیه اروپا مقدمه ای از اضمحلال و نابودی شان است 
و نشان می دهد که آمریکا در برابر قدرت جدیدی در 

آینده نزدیک به نام ایران تسلیم می شود.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با اشاره به اینکه نباید 
داخل  در  برخی  افزود:  کرد،  اعتماد  آمریکایی ها  به 
ضربان قلب شان با آمریکا تنظیم می شود، حالا که 
ترامپ به استیضاح نزدیک شده عده ای نگران هستند.
آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری از سخنان 
خود به فرارسیدن سالروز میلاد حضرت مسیح)ع( 
اشاره کرد و گفت : عنوان می کنند که این پیامبر تنها 
اهل موعظه بوده و با جهاد در برابر استکباری کاری 
نداشته این در حالی است که قرآن که در آن هیچ 
تحریف و انحرافی وجود ندارد خلاف این مطالب را 

بیان می فرماید.
وی ادامه داد: حضرت مسیح تورات را تصدیق می کند، 
چون اهل مبارزه با استکبار بوده، نبرد علیه طاغوتیان را 
تصدیق می کند، اگر اهل جهاد نبود نمی توانست تورات 

را تصدیق کند.
امام جمعه کرج با اشاره به اینکه قرآن از مسلمانان 
می خواهد که همانند مسیح و حواریون به یاری دین 
حکومت های  توسط  مسیحیت  گفت:  شتافته  خدا 
استکباری تحریف شده، امروز برخی سران کشورهای 
خط  سرکوب  اند،  برده  را  بشریت  آبروی  مسیحی 
است  انجام  حال  در  کشورها  کدام  توسط  مقاومت 

دنیا چگونه سرکوب  در سراسر  مظلوم  ملت های  و 
می شوند؟

وی افزود: اما اعتقاد جدی ما بر این است که وعده الهی 
به زودی محقق و شاهد نابودی اسرائیل و نظام سلطه و 

استکبار خواهیم بود.
حسینی همدانی در ادامه به جنگ روانی و رسانه ای 
دشمنان اشاره کرد و گفت: این روزها افکار عمومی 
توسط  رسانه ها  شکل می گیرد و دشمنان اسلام  یکی 
از روش هایشان این است که به گونه ای القاء کنند که 

اکثریت جامعه خود را دراقلیت می بینند.
وی با بیان اینکه دشمنان با جنگ روانی خود، آرام 
شده  خودسانسوری  به  تبدیل  جامعه  اکثریت  آرام 
و در انزوا قرار می گیرند افزود: در مرحله اول رسانه 
دشمن از یک اتاق فرمان متمرکز به روی چند مساله 
تمرکز، زمان بندی و مرتب تکرار می کند، مرحله دوم 
هماهنگ سازی است در این مرحله به گونه ای رفتار 
می کنند که جامعه دست از باورهایش برمی دارد و در 
مرحله سوم نیز سبب می شود تا کسانی که یک روزی 

باور داشتند امروز علیه باورهای خود سخن بگویند.
امام جمعه کرج گفت: البته در این جنگ روانی بدون 
تهدید، فشار، شکنجه و جنگ و با فضا سازی و غوغا 
سالاری دشمنان برای مقطعی به اهدافشان می رسند، 
تمام دنیا مشغول مسائل عراق و لبنان می شود و یمن 

را فراموش و آن ها نیز یمن را سرکوب می کنند.
آیت الله حسینی همدانی افزود: در داخل کشور نیز 
دفاع  آن  آرمان های  و  انقلاب  از  باید  که  خیلی ها 
سکوت  هستند  اقلیت  در  که  خیال  این  به  کنند 
می کنند، علیه حجاب جو ایجاد می شود که دختر 
مسلمان برای استفاده از چادر دچار تردید می شود، 
یک فوتبالیست پس از گلی که وارد دروازه می کند 
برای ابراز شادی خود پیراهنش را نشان می دهد که  
حرفی حق بر روی آن نوشته شده اما فضاسازی های 

زیادی می کنند.
ناهنجاری  ارزشی،  هنرمندان  علیه  داد:  ادامه  وی 

های فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی آنقدر سیاه نمایی 
می کنند که یک جوان مؤمن، انقلابی و حزب اللهی 

جرأت دفاع از انقلاب اسلامی را نداشته باشد.
نماینده ولی فقیه در البرز گفت: هرگز در برابر این 

مسائل سکوت نخواهیم کرد و باید محکم ایستاد.
خطیب جمعه کرج با اشاره به سفر رییس جمهوری به 
ژاپن عنوان کرد: ژاپنی ها اختیارشان در دست آمریکا 
است و تاکنون نیز با آمریکایی ها همراهی کرده اند، 

ژاپن جواب را از رهبری گرفته است.
که  آید  وجود  به  برداشت  این  نباید  داد:  ادامه  وی 
فشارها بر ایران تأثیر گذاشته و زیاده خواهی آمریکایی 

بیشتر شود.
امام جمعه کرج در بخش دیگری از سخنان خود به 
تدوین بودجه سال۹۹ اشاره  کرد و گفت: البته دستور 
دادند که دیگر دستگاه ها در این رابطه صحبت نکنند، 
اما باید حرف زد، مطالبات رهبری در این بودجه دیده 

نشده که خود ایشان نیز اعتراض داشتند.
آیت الله حسینی همدانی در ادامه به خسارت های وارد 
شده به مردم و کسبه بر اثر اغتشاشات اخیر اشاره  
کرد و گفت: انتظار ما از استاندار این است که با توجه 
مسیر  شده  وارد  مردم  اموال  به  که  آسیب هایی  به 
بازسازی در پیش گرفته شود، در مواردی شنیده شده 
شهرداری ها از این  افراد مطالباتی مانند عوارض که 
توان پرداخت ندارند را دارد، باید طرح هایی از جمله 
تخفیف و فرصت و یا مواردی دیگر در نظر گرفته شود.
امام جمعه کرج در ادامه با اشاره به انتخابات پیش روی 
مجلس شورای اسلامی، گفت: عده ای در نظر داشتند 
که آشوب ها را به گونه ای طراحی کنند که به برگزاری 
انتخابات برسد در نتیجه حضور حداکثری مردم را 
تحت تأثیر قرار دهند، ثبت نام های بی حساب و کتاب 
به خاطر خلأ قانونی و بدون در نظر گرفتن نقاط ایجابی 

در افراد بوده است.
آیت الله حسینی همدانی با بیان اینکه فشار می آورند تا 
تأییدهای خاص را بگیرند، گفت: ما باید به گونه ای کار 

کنیم که حضور حداکثری ایجاد شود، کار را با صلابت 
و قدرت انجام و امیدوار باشیم.

اجرایی   هیئت های  که  صورتی  در  داد:  ادامه  وی 
باشند، مسئول هستند، رهبر معظم  کوتاهی کرده 
انقلاب در سال۹۴ بیان کردند که انتخابات حق الناس 
است، فقط شمارش آراء و مراقب بودن آن حق الناس 
نیست، بلکه اگر کسی باید صلاحیت داشته باشد تأیید 

نشود و یا برعکس این هم حق الناس است.
نماینده ولی فقیه در البرز در ادامه با اشاره به اینکه 
در گام دوم انقلاب نیاز به مجلس انقلابی تری داریم، 
خطاب به مردم  گفت: افرادی را انتخاب کنید که 
شاخص های لازم را داشته باشند،  مردم هوشیارانه 
انتخاب کنند  و به افرادی که پول دستی می دهند، در 
جلسات مهمانی هایشان کارت هدیه می دهند در واقع 

به درک مردم بی احترامی می کنند.
آیت الله حسینی همدانی افزود: برخی برای رسیدن به 
منافع شان حاضر به هرکاری هستند و اعتقادی به 

اصول انقلاب اسلامی ندارند.

خبر روز
امام جمعه کرج:

داغِ مذاکره را بر دلِ آمریکا خواهیم گذاشت

»شینزو آبه« نخست وزیر ژاپن و »حسن روحانی« 
رئیس جمهوری اسلامی ایران در مذاکرات عصر 
روزجمعه خود در توکیو در مورد برجام و اختلاف 
تهران و واشنگتن بر سر این قرارداد بین المللی 

بحث و رایزنی کردند.

از خبرگزاری  نقل  به  هوادار«  به گزارش »دنیای 
-رئیس  روحانی  حسن  کیودو،  ژاپن  رسمی 
جمهوری اسلامی ایران- در ابتدای این دیدار به 
بسیار  توافق  توافق هسته ای یک  است  گفته  آبه 
مهم برای ایران است به همین دلیل ما به شدت، 
خروج یک طرفه و غیرمنطقی آمریکا از این توافق 

را محکوم می کنیم.
روحانی گفت: ما امیدواریم که ژاپن و سایر کشورهای 

جهان برای حفظ این توافق تلاش کنند.
شینزو آبه -نخست وزیر ژاپن- نیز در این دیدار گفته 

است: ژاپن امیدوار است تنش ها در خاورمیانه منطقه ای 
که انرژی ژاپن از آن تأمین می شود کاهش یابد اما وی 
همچنین از ایران خواست که در برقراری صلح و ثبات 
در منطقه و تعهد کامل به توافق هسته ای نقش سازنده 

ایفاء کند.
حسن روحانی که عصر روز گذشته به وقت محلی برای 
دیداری دو روزه وارد توکیو شد، پس از استقبال رسمی، 
وارد گفت وگوی خصوصی با »آبه شینزو« نخست وزیر 

ژاپن شد.
»آبه شینزو« نخست وزیر ژاپن خرداد ماه سال جاری به 
عنوان اولین نخست وزیر این کشور در ۴۰سال گذشته، 
به تهران سفر کرد، او در این دیدار با مقامات جمهوری 

اسلامی ایران دیدار و گفت و گو کرد.
آبه هدف خود از آن سفر را کمک به کاهش تنش در 
منطقه عنوان کرده بود و رسانه های ژاپنی از تلاش او 
برای حل مسائل مربوط به برجام و تحریم های آمریکا 

خبر داده بودند.
سفر روزگذشته روحانی به توکیو در پاسخ به سفر آبه و 
برای تکمیل گفت وگوهایی است که در جریان سفر او 

به ایران شکل گرفته بود.
ایران به طور سنتی روابط دوستانه ای دارند  ژاپن و 

از این، تابستان سال جاری در  روحانی و آبه پیش 
حاشیه برگزاری مجمع عمومی سازمان ملل با یکدیگر 
دیدار کرده بودند این دیدار، نوزدهمین دیدار رهبران و 
مقامات ارشد دو کشور در ۱۹سال گذشته و دهمین 

دیدار آبه و روحانی است.

»خبرگزاری رسمی ژاپن« مطرح کرد:

تأکیدِ آبه و روحانی بر اهمیت برجام

بین الملل
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3 اجتماعی

رئیس قوه قضائیه: 

هیچ مشکل حل نشدنی در کشور وجود ندارد

رئیس پلیس راه استان البرز گفت : با اینکه امسال 
استان  مسافربری  تصادف خودروهای  بخش  در 

کاهش تصادف ها را داریم اما آموزش رانندگان این 
خودروها در ۲بخش درون شهری و برون شهری 

باید استمرار یابد.

سرهنگ رضا  گودرزی  در آیین گرامیداشت هفته 
اجتماعات  سالن  در  که  البرز  استان  نقل  و  حمل 
مؤسسه تحقیقات علوم دامی وزارت جهاد کشاورزی 
آموزش  کرد:  عنوان  شد،  برگزار  کرج   در  مستقر 
رانندگان اتوبوس های درون و برون شهری به خاطر 
حساسیت فعالیت این خودروها باید مستمر بوده 
ناوگان حمل و نقل عمومی  ایمن سازی  به  نگاه  و 

معطوف شود.
وی به آمار تصادف خودروهای عمومی استان البرز 
طی سال جاری اشاره کرد و گفت: بررسی ها نشان 
جرحی  و  فوتی  تصادف های  میزان  که  می دهد 
اتوبوس های البرز  ۴۰درصد افزایش داررد که باید این 

موضوع به صورت ویژه به آن پرداخته شود.

گودرزی گفت: تمام تلاش ها و زحمات دست اندرکاران 
بخش حمل و نقل باید به کاهش حوادث بینجامد و 
از تصادف ها جلوگیری کنیم، در هشت ماه گذشته در 
مجموع، تعداد جانباختگان تصادف های البرز چهار 
درصد و مجروحان  ۱۴درصد کاهش نشان می دهد اما 
در بخش  تصادفات خسارتی ۱۱درصد افزایش داریم.

وی گفت: در بخش مینی بوس ها طی این مدت میزان 
تصادف های فوتی و جرحی ۲۵درصد کاهش نشان 
می دهد و سواری های کرایه بین شهری صددرصد 

کاهش تصادف فوتی و جرحی ثبت شده است.
در بخش کامیون ها ۵6درصد نسبت به هشت ماهه 
سال گذشته کاهش تصادفات داریم. در بحث وانت 
بارها ۵۳درصد کاهش تصادفات به ثبت رسید. امسال 
البرز  استان  بار  و  مسافر  ناوگان  تصادفات  کل  در 

۴۹درصد کاهش دارد.
نقل  و  حمل  رانندگان  تقصیر  میزان  به  گودرزی 
عمومی استان در مدت یاد شده اشاره کرد و گفت: 

بررسی ها نشان می دهد که در تصادف های امسال 
رانندگان اتوبوس ها و مینی بوس های البرز ۲۰۰درصد 

مقصر بوده اند.
داریم  تقصیر  کاهش  کامیون  رانندگان  بحث  در 
نشان  کاهش  گذشته ۵۷درصد  سال  به  نسبت  و 
می دهد.در وانت بارها هم 6۲درصد کاهش مقصر بودن 

رانندگان را داریم.
رانندگان  در مجموع  البرز گفت:  راه  پلیس  رئیس 
وسایل حمل ونقل عمومی این استان  نسبت به سال 
گذشته بهتر رانندگی کرده اند و درکل ۵۰درصد در 
تصادفات غیر مقصر بوده ایم که نشان دهنده این است 
که فرهنگ ترافیک در استان البرز بازدارنده در بحث 

تصادفات بوده است.
ناوگان  بخش  در  ۴۳درصد  تصادفات،  عمده  علل 
عمومی عدم توجه کافی به جلو است. وی توجه به 
سرعت مطمئنه و توجه به جلو را در پیشگیری از 

تصادفات ضروری دانست.

البرز گفت:  استانداری  بحران  مدیرکل مدیریت 
دلیل  به  استان  این  بحران  مدیریت  اعضای 
گسترش آلاینده ها، روزگذشته-جمعه در حالت 

آماده باش بودند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، محمد رضا 
فلاح نژاد روز گذشته گفت: اجرای مصوبات کارگروه 
اطلاع رسانی  هوا،  آلودگی  کاهش  اضطرار  شرایط 
برای خودداری از تردد غیرضروری به ویژه برای افراد 
دارای بیماری های قلبی، ریوی و تنفسی و همچنین 
اجتناب از فعالیت های طولانی و سنگین خارج از منزل 

سالمندان و کودکان در سطح شهر از جمله اقدامات 
مورد تأکید دراین زمینه است.

وی ادامه داد: خودداری از تردد غیرضروری وسایل 
حمل و نقل در سطح شهر و اتخاذ تمهیدات لازم برای 
کاهش تردد شهری نیز در دستور کار قرار گرفته است.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز تأکید کرد: 
اعضای ستاد مدیریت بحران برخی از شهرستان های 
استان البرز که بیش از سایر شهرستان ها در معرض 
آلودگی هوا هستند شامل ساوجبلاغ، کرج، فردیس و 

نظرآباد در حالت آماده باش هستند.
وی خاطرنشان کرد: استقرار پایگاه های امداد و نجات 

هلال احمر، اورژانس بنا بر تصمیم کارگروه اضطرار 
مختلف  مناطق  در سطح  البرز  استان  هوا  آلودگی 
شهری از دیگر اقدامات انجام گرفته دراین زمینه است.
 بر اساس اخطاریه اداره کل هواشناسی استان البرز 
تداوم روند پایداری جو تا اواسط هفته آینده در استان 
البرز و افزایش غلظت آلاینده های جوی از روز پنج 
روز چهارشنبه- چهارم دی ماه  تا  شنبه- ۲۸آذرماه 
غلظت آلاینده ها افزایش یافته و سطح کیفیت هوا 
تا حد ناسالم برای گروه های حساس در اوایل هفته 

کاهش می یابد.
آلودگی هوا در روزهای یکشنبه، دوشنبه، سه شنبه و 

چهارشنبه هفته گذشته، سبب تعطیلی مدارس پنج 
شهرستان کرج، ساوجبلاغ، نظرآباد، اشتهارد و فردیس 

استان البرز شد.

استاندار البرز با اشاره به نزدیکی پایان سال98 
تعهدات  ۵0درصد  از  کمتر  اجرای  گفت: 
اشتغال زایی دراین استان پیام خوبی ندارد و باید 
تعهدات در این زمینه از سوی دستگاه های اجرایی 

محقق شود.

روز  شهبازی  عزیزاله  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
پنجشنبه در نشست کارگروه تخصصی اشتغال استان 

البرز افزود: امسال تعهد ایجاد ۴۵هزار شغل را داشتیم ، 
بنابر این باید این مهم را به جد دنبال کرد و اگر سامانه 

رصد اشتغال مشکل دارد این امر نیز بررسی شود.
وی ادامه داد: تمام دستگاه های اجرایی و شهرداری ها 
باید به همراه رسانه ها برای اجرای طرح اشتغال مهارت 
محور اقدام کنند چرا که البرز در این پروژه مهم پایلوت 

کشوری شده است.
شهبازی گفت: بررسی ها نشان می دهد که خروجی 
طرح اشتغال محور، امسال با ایجاد هفت هزار فرصت 
شغلی همراه است که باید با هم افزایی هرچه بیشتر 

این رقم را افزایش داد.
شهری،  و  روستایی  مناطق  کرد:  خاطرنشان  وی 
واحدهای صنعتی و تولیدی ظرفیت های قابل توجهی 
هستند که باید هرچه بیشتر برای اشتغال زایی از آن ها 
بهره برد و امروز دراستان البرز توانایی جمع جذب 
جمعیت را در مرکز استان نداریم و باید مناطق دیگری 

را برای سکونت جمعیت پیش بینی کرد.
استاندار البرز تأکید کرد: طرح ها باید توجیه اقتصادی 
بانکها مرتفع شود  بابت  از  نگرانی ها  و  باشد  داشته 
تحریم  شرایط  در  کشور  امروز  دانیم  می  چنانچه 
اقتصادی به سر می برد که باید تصمیمات اضطراری 

دراین زمینه داشت.
شهبازی ادامه داد: با توجه به مشارکت قابل توجه 
اقتصادی البرز و ضریب بالای آن در کشور لازم است 
از  بیشتر  هرچه  بهره گیری  زمینه  در  تدابیر جدی 

ظرفیت ها و پتانسیل های موجود صورت گیرد.
وی با اشاره به روند تکمیل پروژه قطار برقی گلشهر- 
هشتگرد  گفت: تمام مسئولان مربوطه در استان و 
کشور برای به سرانجام رسیدن قطار برقی گلشهر- 
هشتگرد به ویژه در یک سال اخیر، جدی وارد میدان 

شدند.
و  راه  وزیر  توجه  با  پروژه  این  داد:  ادامه  شهبازی 

سوی  از  گرفته  صورت  پیگیری های  و  شهرسازی 
استان، همچنین تلاش های قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( 

جان دوباره گرفت.
گلشهر-  برقی  قطار  پروژه  کرد:  خاطرنشان  وی 
هشتگرد، به زودی با حضور یکی از مقامات ملی کشور 

به بهره برداری می رسد.
استاندار البرز اضافه کرد: بیش از یک هزار میلیارد تومان 
اعتبار برای این پروژه صرف شده و قدردان همت و 
توجه ویژه برای تسریع در تکمیل پروژه های راه سازی 

البرز هستیم.
انجام پروژه هایی در زیبادشت، ماهدشت و اجرای 
طرح پست برق اشتهارد برای رفع مشکلات واحدهای 
صنعتی، ادامه همت، آزاد راه تهران- شمال و آزاد راه 
چرم شهر- آبیک از دیگر طرح هایی بود استاندار البرز از 
آن ها به عنوان طرح های مهم یاد کرد که نقش مؤثری 

در توسعه استان خواهد داشت.

از البرز چه خبر؟
»رئیس پلیس راه البرز« تأکید کرد:

آموزشِ رانندگان اتوبوس ها

»مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز« هشدار داد:

گسترش آلاینده ها و آماده باش در استان

»استاندار البرز«:

تعهدات اشتغال زایی محقق شود
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اقتصادی

رئیس قوه قضائیه: 

هیچ مشکل حل نشدنی در کشور وجود ندارد

  دکتر علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

مسائل مهم و متعددی وجود دارند که باید در زمان 
بازاریابی  و  بازاریابی  مشاوره  شرکت های  انتخاب 
دیجیتال به آن ها توجه کنید. معمولا شما با دو نوع 
از این سازمان ها یا اشخاص مواجه می شوید. ادعاها 
و پیشنهادات غیرواقعی با هزینه های کم از رایج ترین 
تله ها و نیز ادعاهایی با هزینه های عجیب و غریب نیز از 
ترفند های گروه های دیگر هستند که شما باید از آن ها 
دارای  فریب وب سایت های  نباید  کنید. شما  دوری 
ظاهر زیبا و عجیب را بخورید. سعی می کنم در ادامه 

این موارد را بیشتر واضح کنیم.

کلید موفقیت فعالیت های بازاریابی و بازاریابی 
اینترنتی و یا برندسازی شما این ها هستند:

 مشخص شدن دقیق اهداف )مثلاً افزایش فروش(
 استفاده از منابع مناسب

 بررسی مداوم فعالیت ها و فرآیند های کسب کار

یکی از بهترین راهکارها برای رسیدن به موفقیت در 
کسب و کار دیجیتال، کمک گرفتن از شرکت های 
مشاوره بازاریابی باشد که با توجه به خصوصیات و 
ابعاد شرکت مشاور شما می توانند فعالیت های خود 

را مدیریت کرده و آن ها را ارتقاء دهند.
شما باید از شرکت مشاوری کمک بگیرید که بهترین 
راه حل های منطقی و انجام پذیر را با قیمت قابل 
قبول به شما ارائه کند. شما باید آژانسی را پیدا کنید 
که توضیحات آن برای شما به راحتی قابل درک باشد 
و مهم ترین مسئله؛ شفافیت و توضیح کامل و واقعی 
فعالیت هایی هستند که باید انجام شوند و ایشان به شما 

قول داده اند.
شفافیت می تواند اولین آیتم باشد. کاملاً مشخص 
است که شما باید گروهی را انتخاب کنید که بیشترین 
همخوانی را با شما داشته و توانایی های لازم، در جهت 
چطور  اما  باشد.  داشته  نیز  را  شما  اهداف  پیشبرد 
می توان چنین شرکتی را انتخاب کرد؟ اول از همه 

شما باید به یک نکته بسیار مهم توجه داشته باشید!
طریق  از  را  خود  مشاورین  ها،  شرکت  از  بسیاری 

دوستان و یا خانواده پیدا می کنند. در واقع تعداد 
رابطه های  و  آشنایان  طریق  از  شرکت ها،  از  زیادی 
خود با مشاورین آشنا می شوند. در این مسیر معمولاً 
شرکت ها به خاطر داشتن توانایی های بیشتر انتخاب 
نمی شوند، بلکه ارتباط بیشتر )تجربیات کاری بیشتر( 
به معنای فرصت بیشتر برای کسب کار آن ها بوده و 
در این مورد نیز ارتباطات حرف اول را می زند. من 
شخصاً مشاورانی را که قبلا تجربه شده اند را بیشتر 

پیشنهاد می کنم.

»ولی آیا شما چنین آشنایانی دارید؟«
نیاز  بزرگ  به یک شرکت مشاور  1 - آیا شما 

دارید یا یک شرکت کوچک یا یک مشاور نوپا؟
اگر فعالیت شما به گستردگی کشور و یا بزرگتر است، 
باید با یک شرکت بزرگ وارد کار شوید. اما اگر شما 
یک شرکت کوچک با فعالیت های محدود هستید، باید 
از مشاورین منفرد استفاده کنید که نیازهای بازاریابی 
شما را برطرف کرده، به شما مشورت داده و منابع شما 
را مدیریت کنند. هزینه این مشاوران کمی هم کمتر 
است. اما شما نباید کار را در اینجا متوقف کنید. شما 

باید سؤالات زیر را از کاندیدهای منتخب بپرسید:

۲ - آیا مشاور تا به حال در این حیطه فعالیتی 
داشته است؟

شرکت های بزرگ به شما می گویند که مهم نیست شما 
حقوق دان هستید یا محصولات شوینده می فروشید، 
اصول کار یکی هستند. بلی این مسأله درست است، 
اما تاکتیک ها متفاوت هستند. من نمونه های موفقیت 
و شکست زیادی را دیده ام. من سالهاست که درحال 
دیدن روندهای افزایش فروش یا شکست های تجاری 
بزرگ برندهای مختلفی در ایران بوده ام. بسیاری از 
شرکت های مشاوره فکر می کرده اند که متخصص 
هستند و خود را به عنوان برترین گروه قلمداد می کنند. 

اما موارد زیر باعث شکست آن ها شده است:

 عملکرد یکسان و برابر در صنایع و بازارهای 
متفاوت

  گسترش بدون دقت
و  دانشجویان  به  کارها  شدن  سپرده  نیز  و   
مثل  ها،  دانشگاه  لیسانس  فوق  فارغ التحصیلان 

90درصد شرکت های مشاوره بزرگ در ایران.

این روش عملکرد، بدون نظارت کامل، باعث تضعیف 
شرکت های مشتری آن ها شده است. مثلاً در همین 
امسال داستان بسیار ناامیدکننده ای از یکی از بزرگان 

بازاریابی ایران و سیستم او شنیده ام که پول و زمان 
و  پزشکی  لوازم  صنعت  در  من  دوستان  از  یکی 
رادیولوژی را هدر داده اند. تنها چیزی که در قبال این 
نارضایتی اعلام کرده اند چیزی نبوده جز اینکه بیایید 
جلسات مشاوره بیشتر داشته باشیم، نام بردن درست 

نیست ولیکن اگر نام ببرم حتماً آن ها را می شناسید.
اگر من به جای شما بودم حتماً قبل از عقد قرار داد 
با شرکت های بزرگ به دقت خدمات ایشان را بررسی 
نیست که  این معنی  به  این اصلا  ولیکن  می کردم 
شرکت های بزرگ خدمات خوبی ندارند. شما باید به 
راهکارهای ایشان به دقت قبل از عقد قرار داد گوش 

فرا دهید و آن ها را با بازار خود تطبیق دهید.

3 - آیا مشاور می تواند توصیه نامه به شما ارائه 
کند؟

توصیه  آن  باید حتما  دارند،  نامه  توصیه  آن ها  اگر 
نامه ها را بررسی کنید. شما باید نقش آن ها به عنوان 
مشاور را بررسی و موفقیت ها را اندازه گیری کنید. 
آیا آن ها فقط مشاور بازاریابی بوده اند یا قسمتی از 
فعالیت های پروژه را نیز مدیریت می کرده اند؟ دقت 
کنید رضایت نامه ها و توصیه نامه ها مربوط به خدمات 

دیگری به جز مشاوره نباشد.

4 - آیا مشاور تمام خدمات لازم برای شما را 
ارائه می کند؟

شاید مهم ترین خدماتی که شما نیاز دارید، یک برنامه 
بازاریابی است که به شما می گوید برای فراگیر کردن 
خدمات خود به چه چیزهایی نیاز دارید. نکته بسیار 

مهم این است:
 شما باید به دقت مشخص کنید که انتظارات 

شما از مشاور چیست ؟
 آیا از مشاور تنها انتظار برنامه ریزی دارید و یا 

اجرا و یا هر دو؟
البته هیچکس نمی تواند تمام کارها را انجام دهد،
 اما آیا مشاور می تواند تمام منابع لازم را برای 

شما فراهم کند؟
 استفاده از کدام ارتباطات مشاورین با صنایع 

دیگر برای شما الزامی هستند؟
 اگر مشاور شما یک شرکت نبوده و تنها یک 
نفر است، آیا او می تواند با گرافیست، طراح وب 
سایت، عکاس یا مترجم کار کرده و آن ها را به طور 

سریع، استخدام کند؟
شما باید از تمام توانایی ها و نقاط ضعف آن ها آگاهی 
پیدا کنید. هر کسی که ادعا می کند خودش توانایی 
انجام تمام کارها را دارد، اگر دروغ نگفته باشد، مطمئناً 

بخشی از کارها را با کیفیت پایینتر انجام خواهد داد. 
از آنجا که این مسأله اهمیت بسیار زیادی دارد، شما 
نباید منابع خود را صرف فعالیت های بی کیفیت کنید.

بعضی از شرکت های مشاوره و دست اندر کار بازاریابی 
دیجیتال در فعالیت های متفاوتی تخصص دارند، اما 
بعضی دیگر تنها در یک حیطه تخصص دارند. اگر 
شما احساس کنید به کادر و نیروی کار بازاریابی در 
شرکت خود نیاز دارید آیا شرکت مشاور می تواند 
افرادی را در اختیار شما قرار دهد و یا در  چنین 

استخدام ایشان به شما کمک نماید؟
صنعت بازاریابی همیشه در حال تغییر است، بنابراین 
بعضی اوقات شرکت های مشاور باید به عنوان شرکت 
استخدام عمل کرده و کادر مناسب برای پاسخ گفتن 
به نیازهای بازار را در اختیار شما قرار دهد. یک مشاور 
باید توانایی انجام تمام فرآیندهای عکلی بازاریابی را 
داشته باشد. شما باید عملکرد مشاوران را در سال های 

گذشته بررسی کرده و موفقیت آن ها را بسنجید.

مشاوره  یک  انتخاب  برای  الزامی  نکات   -  ۵
بازاریابی کدامند؟

شما باید مشخص کنید که کدام نکات برای شما الزامی 
است و نبود آن ها به معنای عدم همکاری با شخص و یا 
گروهی است. برای مثال اگر بخش مهمی از فعالیت های 
شما به زبان فرانسه انجام می شود، شرکت یا مشاور 
شما باید حداقل به دو زبان یعنی زبان فارسی و زبان 
فرانسوی مسلط باشد. آن ها باید درک مناسبی از زبان 
داشته باشند، زیرا شما نمی خواهید تنها یک متن را برای 
ترجمه به مترجم بدهید، بلکه باید کاری کاملاً پویا با 
زبان فرانسه انجام دهید. در ضمن شرکت های مشاوره 
در بازاریابی اینترنتی باید توانایی کار کردن با مترجمین 
زبان های متفاوت را داشته و خودشان نیز درک بالایی از 

زبان های مختلف داشته باشند.

جمع بندی نهایی
خصوصیات کلی و اعتماد از عناصر مهم ادامه همکاری 
هستند. صنعت بازاریابی بسیار متفاوت است؛ به بیان 
دیگر تجربه همکاری کردن با دیگران در آن بسیار 
مهم است. در انتهای هر رابطه کاری این سؤالات را 

از خود بپرسید:
 آیا شما از فعالیت های شرکت مشاور رضایت 

داشته اید؟
 آیا هر دو طرف شما )شما و مشاور شما( از 

همکاری و رابطه کاری خود سود برده اید؟
  آیا برای ایجاد کیفیت، شما ناچار به وارد کردن 

زور به شرکت مشاور بوده اید؟

دیجیتال مارکتینگ
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چگونه یک مشاور بازاریابی
برای کسب و کارمان انتخاب کنیم؟
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۷تصمیم هیئت دولت برای کاهش 
آلودگی هوای کلانشهرها

اعضای هیئت وزیران، با بررسی وضعیت آلودگی هوای 
کلانشهرها، مقرر کردند که اجرای قانون هوای پاک با 

جدیت بیشتری پیگیری شود.

رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
ریاست جمهوری، در جلسه روزچهارشنبه هیئت دولت به 
ریاست اسحاق جهانگیری -معاون اول رئیس جمهور- بانک 
مرکزی جمهوری اسلامی ایران گزارشی از رشد اقتصاد 
غیرنفتی کشور در شش ماهه اول سال ۱۳۹۸ به هیئت 

وزیران ارائه نمود.
این گزارش، علی رغم رشد منفی بخش نفت،  بر اساس 
در بخش غیرنفتی رشد مثبت و رونق تولید در دو بخش 

کشاورزی و صنعت و معدن مشهود است.
هیئت وزیران همچنین بر تلاش بخش های مختلف جهت 
پشتیبانی از رونق هرچه بیشتر فعالیت های اقتصادی در 

تولید کالا و خدمات تأکید کرد.
اعضای دولت در ادامه جلسه، به بررسی وضعیت آلودگی 
هوای کلانشهرها پرداختند و مقرر شد اجرای قانون هوای 

پاک با جدیت بیشتری پیگیری شود.
خودروهای  ورود  از  کرد  مقرر  دولت  اساس،  این  بر 
آلاینده بویژه خودروهای اسقاطی به محدوده کلانشهرها 

جلوگیری شود.
همچنین مقرر شد نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی با 
سرعت بیشتری صورت گیرد و نسبت به گازسوز کردن 
هرچه سریع تر خودروهای حمل و نقل عمومی با همکاری 
وزارتخانه های نفت و صنعت، معدن و تجارت اقدام لازم 

انجام گیرد.
طرح  خصوص  در  گیری  تصمیم  و  مجدد  بررسی 
صنایع  استفاده  عدم  تاکسیرانی،  ناوگان  نوسازی 
وارونگی  زمان  در  مازوت  از  کلانشهرها  حاشیه  بزرگ 
وارونگی  فصل  در  آلاینده  صنایع  فعالیت  عدم  هوا، 
با  کشور  وزارت  توسط  لازم  هماهنگی های  انجام  هوا، 
شهرداری های کلانشهرها و پلیس راهور در اسرع وقت 
برای جلوگیری از ورود خودروهای آلاینده به داخل شهر 
از  قانون،  استانداردسازی موتورهای خودروها مطابق  و 
دیگر تصمیمات دولت در این جلسه برای کاهش آلودگی 

هوای کلانشهرها بود.

با توجه به آلودگی هوا شهروندان از تردد 
غیرضروری در شهر خودداری کنند.

به گزارش دنیای هوادار، محمدرضا احمدی نژاد 
با اشاره به انجام اقدامات زیربنایی در تجدید و 
نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی گفت: امروزه 
مشکل ترافیکی کلانشهرها راه حلی جز تغییر 
نگرش و رویکرد حمل و نقل از خودرو محور به 

انسان محور ندارد.
وی افزود: با توجه به افزایش قابل توجه انتشار 
دی اکسید کربن نسبت به سایر آلاینده ها در 
کشور لزوم هدایت به سمت توسعه حمل و نقل 
انسان محور با ترویج پیاده مداری، توسعه حمل 
و نقل همگانی و ترویج دوچرخه سواری بیش از 

پیش احساس می شود.
این مسئول با تأکید بر اینکه استفاده از مُدهای پاک 
حمل و نقلی نظیر دوچرخه سواری و پیاده مداری، 
از مهم ترین اقدامات در راستای کاهش آلودگی هوا 
و ترافیک های درون شهری به شمار می رود، افزود: 
توسعه و ترویج فرهنگ استفاده از حمل ونقل پاک 
با ایجاد زیرساخت های لازم کمک شایانی به تحقق 

اهداف مدنظر در این بخش می کند.
برای  ترافیکی  تمهیدات  اشاره  با  مسئول  این 
کاهش آلودگی هوای کلانشهر کرج، گفت: قیمت 

بلیط اتوبوس در روزهای آلوده نیم بها می شود.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج از 
شهروندان خواست با توجه به آلودگی هوا از تردد 

غیرضروری در شهر خودداری کنند.

ماده100  کمیسیون های  اجرایی  مدیرکل 
مقررات  اصلاحی  لایحه  جزئیات 

کمیسیون های ماده100 را تشریح کرد.

امیر مغانلو در مورد  به گزارش دنیای هوادار، 
سرانجام تغییر قانون کمیسیون ماده۱۰۰ با بیان 
رسیدگی  لایحه  یک  تهران  شهرداری  این که 
ارائه کرد، گفت:  به ساخت وسازهای غیرمجاز 
اما بعد از آن طی جلسات مشترک فی مابین 
شهرداری، وزارت کشور و قوه قضاییه مقرر شد 
قوانین ماده۱۰۰  و  به طور عمده مقررات  که 

مورد بازنگری قرار گیرد.
ماده۱۰۰  اصلاحیه  این که لایحه  بیان  با  وی 
آماده شده که در حال حاضر در کمیسیون 
زیربنایی دولت در حال رسیدگی است و بعد 
از آن برای تصویب به مجلس شورای اسلامی 
فرستاده می شود، در مورد ویژگی های لایحه 
این لایحه شهرداری تبدیل  جدید گفت: در 
به ضابط قضایی می شود و می تواند در صورت 

ساخت وساز  فرآیند  در  تخلفات  مشاهده 
مسأله  به  و  شده  وارد  سرپرست،  به عنوان 

رسیدگی کند.
مدیرکل اجرایی کمیسیون های ماده۱۰۰ اضافه 
کرد: در این لایحه پیش بینی شده است که به 
مالکان دارای تخلفات، انشعاب دائمی آب، برق و 
گاز داده نمی شود و این املاک نمی تواند معامله 
شود که این موضوع در دفاتر اسناد رسمی مورد 

تأکید قرار خواهد گرفت.
مغانلو با بیان این که در لایحه جدید در صورت 
و  ناظرین  تخلف عوامل ساخت وساز همچون 
غیره، جرائمی برای آنها پیش بینی شده است، 
گفت: در صورت تصویب این لایحه همه آراء 
کمیسیون۱۰۰ که تا الان معطل مانده تعیین 

تکلیف می شود.

در  ایران  شهر  چند  روزهای  این  هوای  کیفیت 
شرایط نامطلوب برای گروه های حساس قرار دارد 
و پیش بینی می شود که آلودگی هوا تا هفته آینده 
تداوم داشته  و پرجمعیت  در شهرهای صنعتی 
باشد. با رعایت نکات زیر می توانیم علاوه بر حفظ 
سلامت خود در روزهای آلوده، به بهبود کیفیت 

هوا نیز کمک کنیم.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، طی روزهایی 
که شاخص کیفیت هوا از عدد۱۰۰ عبور می کند و در 
شرایط نامطلوب قرار می گیرد بهتر است که گروه های 
و  قلبی  بیماران  ویژه  به  بیماران  از جمله  حساس 
ریوی، کودکان، سالمندان و زنان باردار از فعالیت های 

طولانی و سنگین در خارج از منزل خودداری کنند.
 عموم افراد از فعالیت های ورزشی در فضای بیرون 

بپرهیزند و یا در فضای بسته ورزش کنند.
 افرادی که مجبورند طی روزهای آلوده در بیرون 

از منزل فعالیت کنند از ماسک های مخصوص P۲ یا 
N۹۵ استفاده کنند.

 برای مقابله با اثرات کوتاه مدت آلودگی هوا از 
حساسیت  سخت،  تنفس  و  سرفه  سردرد،  جمله 
پوستی و حساسیت های بینی، چشم ها و گلو می توان 

مصرف شیر و مایعات را در اولویت قرار داد همچنین 
مصرف سبزیجات دارای برگ سبز و پهن برگ  مانند 
کلم بروکلی، اسفناج و کاهو، طی روزهای آلوده به 

بدن کمک می کند.
 سیب نیز از جمله میوه هایی است که بیشترین 

تأثیر را بر سلامت دستگاه تنفسی دارد.
 کلیه شهروندان هنگام سوخت گیری در جایگاه ها 
دقت لازم را داشته باشند و از سرریز شدن بنزین و 

سایر سوخت ها جلوگیری کنند.
معابر،  در  آتش  کردن  روشن  مانند  اقداماتی   
سوزندان لاستیک، عملیات قیرکاری و عمرانی سبب 
افزایش آلودگی هوا می شود بنابراین توصیه می شود 

تا بهبود کیفیت هوا از این اقدامات خودداری شود.
 استفاده از وسایل نقلیه عمومی برای سفرهای 
درون شهری نیز به کنترل آلودگی هوا طی این روزها 

کمک خواهد کرد.
در  لازم  دقت  و  سوخت  مصرف  الگوی  رعایت   
استفاده از وسایل حرارتی مانند آبگرمکن، بخاری و 
تأسیسات گرمایشی برای جلوگیری از افزایش بی رویه 
حرارت در فضاهای مسکونی، تجاری و اداری از دیگر 
راهکارهایی است که می توان با رعایت آن از آلوده تر 

شدن هوا جلوگیری کرد.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج عنوان کرد:

انجام اقدامات زیربنایی برای نوسازی
ناوگان حمل و نقل عمومی

اصلاح قانون ماده100 در انتظار تصمیم دولت

توصیه هایی برای روزهای آلوده

تلنگر
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وجود  با   - سیفی  حسین  محمد 
فناوری های نوین در نمایش فیلم، اکران 
عمومی فیلم ها در سالن های سینما هنوز 
نقش کلیدی در میزان فروش فیلم های 
که چند  دیگر  بازارهای  دارد.  سینمایی 
سالی است پایشان به ایران خودمان هم 
باز شده است، گاه درآمد های بیشتری به 
دست می آورند اما با این حال سالن های 
نمایش هنوز هم بازار اصلی نمایش فیلم 
به شمار می آیند. بخشی از این اهمیت 
نقره ای  پرده  به  فیلم بازان  دلبستگی  به 
اول  این رو در درجه  از  مربوط می شود 
علاقه مصرف کنندگان به ساختمان سینما 
و گیشه فروش است که به این نمایش 

سنتی آثار سینمایی اهمیت می دهد.
از  خب  که  اقتصادی  بحث های  سوای 
اصلی ترین دلایل توسعه سالن های سینما 
در تمام دنیاست، تماشای فیلم در یک 
محیط اجتماعی و در جهت شکل گیری 
و خلق خاطره های جمعی از جمله فواید 
سینما  سالن های  احداث  اقتصادی  غیر 
در تمام دنیا به حساب می آید. به نوعی 
»سینما رفتن« بخشی از تفریح خانوارها 
در  در جوامع جهانی محسوب می شود. 
ایران هم آقایان سال ها است می گویند که 
»سینما باید به سبد آخر هفته خانواده ها 

بیاید« اما تمام کارهایی که در این راستا 
انجام می دهند جز »ظاهرسازی« چیزی 
نیست؛ وگرنه احداث پردیس های آنچنانی 
اسمش  تهران  آن چنانی  محله های  در 

توسعه سینما نیست!
همین حالا که این مطلب را می خوانید، 
۲۰هزار  بالای  جمعیت  با  ۲۲۲شهر 
هستند!  سینما  سالن  فاقد  کشور  نفر 
کل،  به  ایران  شهرهای  یک پنجمِ  یعنی 
سینما ندارند که اصلاً بخواهند در سبد 
تعریف  را  برنامه ای  چنین  خانواده شان 
کنند و برای یک تفریحی که انجام آن 
باید  است،  شده  »ساده«  دنیا  تمام  در 
به  تومانی  سه هزار  بنزین  با  کیلومترها 
نزدیک ترین شهری که سینما دارد سفر 
کنند و به تماشای یک فیلمی بنشینند که 
تازه کیفیت آن هم مطمئن نیستند و هیچ 
بعید نیست که با این وضعیت آثار سینمای 
ایران دست آخر ناراضی هم سالن را ترک 
کنند و برای مدتی طولانی به »مخاطب 

خاموش« سینما بدََل شوند.
دانستن این آمار شاید خالی از لطف نباشد 
که شاخص سالانه سینما رفتن در ایران 
به طور متوسط ۰.۳است؛ به بیان دیگر 
یعنی به طور متوسط هر ایرانی هر ده سال 
سه بار به سینما می رود. آیا این چیزی 

کمتر از فاجعه است؟ حالا شما بروید در 
میدان هروی پردیس سینمایی بزنید که 
دسترسی چندان سختی هم از آنجا برای 
سایر سینما ها وجود ندارد و با یک کورس 
تاکسی می شود به دو الی سه سینمای با 
کیفیت شهر تهران دسترسی پیدا کرد. 
بحث این نیست که نباید در هروی سینما 
زده می شد بلکه مسأله اینجاست که با پول 
پردیس هروی سنتر میشد چند شهر از آن 
۲۲۲ شهرِ خالی از سینما را دارای سینما 

کرد.
شاید بد نباشد اشاره ای هم به تعداد سالن 
باشیم؛  داشته  کشورها  سایر  سینماهای 
حوزه  زد  حدس  می توان  که  همان طور 
آمریکای شمالی )آمریکا و کانادا( بیشترین 
تعداد )پرده( سینما را با رقم ۴۳۵۰۰سالن 
سینما دارا هستند. هند و چین و حتی 
آمریکا با توجه به وسعت و جمعیت هایشان 
طبیعی است که این تعداد سینما داشته 
باشند. اما آیا می دانستید در فرانسه ۵۸۰۰، 
در ایتالیا ۵۵۰۰ و در بریتانیا ۴۱۰۰سالن 
سینما وجود دارد؟ حتی در لهستان هم 
می شود!  پیدا  سینما  حدود ۱۰۵۰سالن 
با ۸۰میلیون جمعیت  ایران  آن وقت در 
چطور؟ در حال حاضر ۵۳6سالن سینما 
نصف  دقیقاً  که  هستند  فعال  کشور  در 

کشوری مانند لهستان است. البته گفته 
می شود ساخت ۲۵۰سالن سینمای جدید 
توسط سرمایه گذاران بخش خصوصی هم 
اما همین هم  اکنون در حال اجرا است 
تازه رقم تعداد سالن های سینما را به عدد 

۸۰۰نمی رساند!
چندان  دو  اهمیتش  زمانی  مسأله  این 
این کشورها  تولیدات  می شود که میزان 
مقایسه  سینما  حوزه  در  ایران  با  هم  را 
را  )بلند(  فیلم  تعداد  بیشترین  می کنیم. 
باز هم  اما  تولید می کند  هند  در جهان 
با چین و آمریکا و هند به خاطر پیشرفته 
بودن صنعت سینمایشان کاری نداریم. در 
بیست و هشت کشور اتحادیه اروپا مجموعاً 
۱۷۴۰فیلم سینمایی )داستانی و مستند 
میان  این  از  که  تولیدشده  سینمایی( 
ایتالیا با تولید ۱۴۲ فیلم کاملاً ملی )بدون 
محاسبه تولیدات مشترک( در صدر است و 
پس از آن فرانسه با ۱۲۵فیلم و بریتانیا با 

۱۰۷فیلم قرار دارد.
و جالب اینجاست که سینمای ایران با 
تولید حدود ۱۵۰فیلم در سال، از تمام این 
کشورهای اروپایی آمار تولیدات بیشتری 
و  عجیب  پارادوکس  یک  یعنی  دارد! 
به  سینمای  سالن های  ایران  چالشی؛ 
مراتب کمتری نسبت به ایتالیا و فرانسه 

و بریتانیا و... دارد اما تعداد آثاری که تولید 
می کند از تمام این کشورها در یک سال 
بیشتر است! آن وقت ما اینجا از فروش 
و  می کنیم  صحبت  سینمایی  تولیدات 
می خواهیم از نظر اقتصادی هم در صنعت 

سینما حرفی برای گفتن داشته باشیم!
ازای هر ۴۰هزار  به  ایران حدوداً  در  ما 
نفر یک سالن سینما داریم و این معیار 
که  دنیا  کشورهای  دیگر  با  مقایسه  در 
هفت هزار  ازای  به  سینما  سالن  یک 
نفر است اختلاف فاحشی دارد. باید به 
مدیران سینمایی گفت به جای برگزاری 
سینمایی،  جشنواره های  اقسام  و  انواع 
هزینه های  صرف  و  تکراری  برنامه های 
محدودی  تعداد  -برای  درشت  و  ریز 
با استراتژی درست و نگاهی  مخاطب- 
کلان به بازار سینمای ایران، مخاطبان 
خاموش را به سینماها کشاند. در بسیاری 
از موارد تماشاچی به علت دور بودن از 
سالن سینما و هزینه بر بودن آن است 
از سینما دور بوده، نزدیکی  که سال ها 
مهم  پارامتر  یک  بودن  دسترس  در  و 
برای مخاطبان است که آن ها همراه با 
عزیزانشان برای ساعاتی خود را به جادو 
سینما بسپارند و از مشغله های روزمره 

دور شوند.

بحثِ روز
»دنیای هوادار« کمبودِ سالن سینما در ایران را بررسی می کند؛

اقتصاد صنعت سینمای ایران لنگ می زند!
222 شهر با جمعیت بالای 20هزار نفر فاقد سالن سینما!

»سرگذشت ندیمه«
:: مارگارت آتوود  ::

 The اصلی  عنوان  با  ندیمه  سرگذشت  کتاب 
اتوود  مارگارت  اثر   Handmaid’s Tale
Margaret Atwood نویسنده کانادایی است که 
در سال۱۹۸۵ منتشر شد. اتوود تا به امروز رمان ها و 
مجموعه داستان های زیادی منتشر کرده و توانسته دو 
بار جایزه »من بوکر« را کسب کند. نخستین جایزه 
من بوکر در سال۲۰۰۰ به رمان آدمکش کور تعلق 
گرفت. کتابی که در آن سرنوشت خانواده ای که جنگ 
مستقیم و غیر مستقیم بر بادش می دهد روایت می شود. 
 The دومین جایزه من بوکر در سال۲۰۱۹ به رمان
Testaments از اتوود تعلق گرفت که ادامه همین 

کتاب سرگذشت ندیمه است.
کتاب مارگارت اتوود یک ویران شهر، یک جامعه پاد- 
آرمانی و یا همان Dystopia را به تصویر می کشد. جامعه ای که »جلید« نام دارد و توسط یک حکومت 
تئوکراتیک اداره می شود. حکومت تئوکراتیک به حکومتی گفته می شود که در آن دین حکمرانی می کند. در 
کتاب می خوانیم هر کاری که انجام می شود به خاطر حکم انجیل است. یا حداقل به افراد زیردست گفته می شود 
که این طور است. در جامعه پاد – آرمانی کتاب که روی زنان تمرکز دارد، آن ها هیچ حق و حقوقی ندارند. البته 
نه همه زن ها، سخت گیری غیرقابل تصور فقط برای ندیمه هاست. ندیمه هایی که چیزی به نام آزادی فردی برای 
آنان تعریف نشده است. درباره رمان سرگذشت ندیمه می توان بسیار نوشت. هر اقدام امنیتی حکومتی جلید جای 
بحث دارد اما هیچ چیز بهتر از آن نیست که شما خود کتاب را بخوانید و با اتفاقات رمان دست و پنجه نرم کنید.

معرفی کتاب

»StoryTone«
::  نیل یانگ  :: 

و  بیشتر  زمان  با گذشت  یانگ  نیل  حرکت مستقل 
واضح تر شده است. در حالیکه او در ۱۵سال گذشته 
کارهای  به  نسبت  کمتری  خاطره انگیز  های  آلبوم 
اکسپریمنتال و نه چندان موفق ارائه کرده است ولی می 
توان آن چند گام اشتباه در ایجاد کارهای اکسپریمنتال 
را در دیسکوگرافی او نادیده و بخشودنی و به خاطر 
شخصیت حیرت انگیز او می توان حتی آن چند کار را 

نیز دوست داشتنی فرض کرد.
در این آلبوم دنیا به نیل یانگ معرفی می شود. این 
بخشی از شخصیت یانگ است که احتمالاً کسی 
احتیاجی به شنیدن آن ندارد – به خصوص اکنون 
است.  کرده  تغییر  زمان  گذشت  با  او  صدای  که 
آن  با  را   Storytone بتوان گاهی اگر  اما حتی 
آهنگ های بی مزه و غیر اشتها آور و خواندن های بی کیفیت تا انتها تحمل کرد این اقدام یانگ در 
اجتناب از تکیه به افتخارات گذشته اش قابل تقدیر است. ساخت یک آلبوم که تقریباً هیچ یک از 
آهنگ های استعاره ای که شنونده ها آن را به نیل یانگ و به طور کلی به سبک راک ربط می دهند در 

آن وجود نداشته باشد.
شاید به عنوان یک اقدام و کوتاه آمدن در مقابل افراد شکاک درباره این ادعا که نیل گروه ارکستر سمفونی 
Philharmonic را ملاقات می کند، آلبوم Storytone در نسخه دلوکس نیز ارائه شده است و تمام 

۱۰آهنگی که یانگ به طور سولو با پیانو و گیتار اجرا کرده است در آن گنجانده شده است. 

معرفی موسیقی
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7 محیط زیست

رئیس قوه قضائیه: 

هیچ مشکل حل نشدنی در کشور وجود ندارد
زیست  محیط  اداره کل  نظارت  و  پایش  معاون 
تهران گفت: استفاده از سوخت مازوت به خاطر 
ایجاد آلودگی در کلیه واحدهای صنعتی ممنوع 
است و اگر واحدی تخلف کند به مراجع قضایی 

معرفی می شود.

ایرنا، محمد  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
ممنوعیت  خصوص  در  پنجشنبه  روز  رستگاری 
استفاده از سوخت مازوت به عنوان یکی از راهکارهای 
کنترل آلودگی هوای تهران گفت: هفته گذشته در 
این استان ۲کارخانه سیمان تهران و شمال که از 

سوخت مازوت استفاده می کردند با آنها برخورد شد 
و از روند فعالیت آنها جلوگیری شد.

وی افزود: تنها کارخانه سیمان تهران اقدام به تأمین 
سوخت گاز کرد و با مجوز اداره کل محیط زیست 

فعالیت آن مجدد آغاز شد.
زیست  محیط  کل  اداره  نظارت  و  پایش  معاون 
تهران ادامه داد: کارشناسان این اداره کل بر روند 
صنعتی  واحدهای  سایر  و  کارخانه  این  فعالیت 
نظارت دارند و در صورت مشاهده تخلف برخورد 

قانونی می شود.
این  نیروگاه بعثت گفت:  از  بازدید  به  با اشاره  وی 

نیروگاه از سوخت گازوئیل استفاده می کند که تذکر 
کتبی دریافت کرد و اعلام کرده است که از سوخت 

گاز استفاده خواهد کرد.
پایداری جوی و  با  تأکید کرد: همزمان  رستگاری 
اجرای قانون هوای پاک، نظارت و پایش واحدهای 
صنعتی شدت یافته است و در این زمینه تیم های 

کارشناسی شبانه روز فعال هستند.
وی خاطر نشان کرد: همچنین از چهارشنبه شب، 
فعالیت معادن شن، ماسه، آسفالت و کلیه فعالیت 
های معدنی، بتونی و حتی ریخته گری ها برابر ابلاغی 
که از سوی محیط زیست انجام شده تا اطلاع بعدی 

ممنوع خواهد بود.
به گفته معاون پایش و نظارت اداره کل محیط زیست 
تهران، همچنین ورود کلیه کامیون به غیر از حاملان 

مواد سوختی به شهر تهران ممنوع است.

کارشناس سازمان هواشناسی اعلام کرد تا پایان 
هفته آینده در بیشتر مناطق کشور جوی پایدار و 
آرام را داریم و در شهرهای صنعتی و پر جمعیت 
افزایش تدریجی آلاینده های جوی رخ خواهد داد.

کبری رفیعی -کارشناس سازمان هواشناسی- با اعلام 
این مطلب افزود: از اواخر روز سه شنبه و طی روز 
چهارشنبه سامانه بارشی از شمال غرب و غرب وارد 
کشور می شود و این مناطق را تحت تأثیر قرار می دهد. 

بارش ها به شکل باران و برف خواهد بود.
وی افزود: روزگذشته، تهران آسمانی صاف همراه با غبار 
محلی داشت و حداکثر دما ۱۳درجه بالای صفر و حداقل 
دما، امروزصبح ۲درجه بالای صفر پیش بینی شده است.

سردترین مرکز استان ها در صبح روزگذشته، همدان 
و شهرکرد بود که دما در آن به ۱۱درجه سانتی گراد 
زیرصفر رسید. پس از این دو مرکز، استان زنجان با 
۵درجه زیر صفر و بجنورد و سنندج با 6درجه زیر صفر 

رکورددار سردترین مراکز استان بودند.

رفیعی اشاره کرد: روز گذشته گرم ترین مرکز استان 
بالای صفر، رشت ۲۰درجه  با ۲۵درجه  بندرعباس 
بالای صفر، بوشهر و گرگان ۱۹درجه و ساری ۱۸درجه 

بالای صفر گزارش شدند.
این کارشناس هواشناسی اعلام کرد: سردترین منطقه 
در کشور، کوهرنگ با دمای ۲۱درجه زیر صفر و پس از 
آن بوئین و میاندشت در استان اصفهان با ۱6درجه زیر 
صفر بودند و گرم ترین منطقه در کشور مربوط به زرآباد 

سیستان و بلوچستان  با ۲۹درجه بالای صفر بود.

آمریکا  در  واقع  روچستر  دانشگاه  محققان 
ایجاد  عامل  که  کردند  شناسایی  را  مکانیزمی 
اختلال شناختی در بیمارانی است که برای درمان 

سرطان مغز تحت پرتودرمانی قرار می گیرند.
 

از پایگاه خبری  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
مدیکال اکسپرس،   سالانه نزدیک به ۲۵هزار مورد 
و  می شود  داده  تشخیص  آمریکا  در  مغزی  تومور 
پرتودرمانی بخش مهمی از فرایند درمان این افراد 
است، اما بیش از ۸۰درصد افرادی که با استفاده از 
شیوه موسوم به پرتودرمانی جامع مغز تحت درمان 
قرار می گیرند، به طور دائمی دچار اختلال شناختی 

می شوند.
پیش از این مشخص شده است که این وضعیت نتیجه 
فعالیت بیش از حد نوعی از سلول های ایمنی مغز 
موسوم به میکروگلیا است. اکنون محققان با آزمایش 
روی موش ها توانستند به طور دقیق نحوه آسیب دیدن 
سیناپس ها را در اثر فعالیت میکروگلیا شناسایی کنند. 
بر اساس این بررسی ها سلول های میکروگلیا که در 
اثر پرتودرمانی فعال شده اند، ساقه دندریتی نابالغی را 
که  سیناپس ها را به نورون ها متصل می کنند، از بین 

می برند.
بازسازی خود  به گفته محققان مغز دائما در حال 
است و سلول های سیستم ایمنی مانند باغبان هایی 

عمل می کنند که وظیفه حفاظت از سیناپس ها را 
بر عهده دارند. اما زمانی که سلول های سیستم ایمنی 
در معرض تشعشع قرار می گیرند، بیش از حد فعال 
شده و ساختارهایی را که امکان بر قراری ارتباط بین 

سلول های عصبی را فراهم می کنند، از بین می برند.
محققان توانستند گیرنده هایی موسوم به  CR۳ را 
شناسایی کنند که وجود آن ها برای این فرایند ضروری 
است. با مسدودکردن این گیرنده ها، گلیال های فعال 
شده توانایی خود را در نابودسازی اتصالات نورون ها از 
دست دادند. محققان امیدوارند با استفاده از نتایج این 
تحقیقات راهکارهای جدیدی را برای کاهش عوارض 

جانبی پرتودرمانی سرطان مغز توسعه دهند.
 Scientific گزارش کامل این تحقیقات در نشریه

Reports  منتشر شده است.

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: مناطق ویژه 
علوم و فناوری در کنار مناطق دانشگاهی ایجاد و 

راه اندازی می شود.
 

استاندار  با  دیدار  در  پنجشنبه  روز  غلامی  منصور 
همدان، گفت: در جلسه معاون اول رئیس جمهوری 
با اعضای شورای عالی علوم تحقیقات و فناوری )عتف( 

موضوع راه اندازی مناطق ویژه علم و فناوری در استان 
های مختلف مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

و  درخواست  ها  استان  از  برخی  کرد:  اضافه  وی 
برخی موافقت های اولیه برای راه اندازی مناطق ویژه 
علم و فناوری را ارائه کرده اند اما پیشرفتی نداشتند 
چرا که تعریف ویژه ای از منطقه ویژه علم و فناوری 

وجود نداشت.

این  داد:  ادامه  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
اصلی مناطق ویژه علم  در حالیست که شاکله 
جهان  در  ویژه  منطقه  دیگر  همانند  فناوری  و 
است که در این مناطق دانشگاه های دانش بنیان 

مستقر می شوند.
غلامی ادامه داد: برای این کار می توان از توان بخش 
خصوصی برای کارهای عمرانی و ساخت و ساز بهره 

گرفت تا آن ها این مکان ها را اجاره داده و از این محل 
علاوه بر دولت، بخش خصوصی نیز سود ببرد.

طرح های  از  بخشی  مناطق  این  در  گفت:  وی 
دانش بنیان، تجارت ها و فناوری های مختلف مستقر 
می شوند و با یکدیگر از نزدیک تعامل، مبادله تجربه 
و یا با دانشگاه ها و اساتید ارتباط علمی و فناوری 

برقرار می کنند.

زیست محیطی
محیط زیست تهران: 

»سوخت مازوت« در کلیه واحدهای صنعتی ممنوع!

با اعلام هواشناسی:

غلظت آلاینده ها در شهرهای صنعتی و پر جمعیت افزایش می یابد

محققان »دانشگاه روچستر« یافتند:

شناسایی نحوه بروز آسیب مغزی در اثر پرتودرمانی

وزیر علوم:    مناطق ویژه علم و فناوری در کنار دانشگاه ها ایجاد می شود

پزشکی

خبر روز



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                         n  سردبیر: مهدی تیموری                                    n  دبیر تحریریه: محمد حیرانی
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محمدحسین سیفی

فوتبال کشور  برتر  لیگ  هفته شانزدهم 
آخر هفته گذشته به پایان رسید و نیم 
مسابقات  برگزاری  با  لیگ  دوم  فصل 
هفته شانزدهم به طور رسمی آغاز شد تا 
فینال های نیم فصل دوم را از روز پنجشنبه 
شاهد باشیم. هفته به هفته لیگ برتر ایران 
به سمت جذابیت قدم برداشت و این روزها 
با فشردگی جدول و البته فشردگی بازی ها 
این جذابیت به روزهای اوج خودش نزدیک 
می شود تا جایی که احتمالا به قول »امیر 
نیم فصل دوم  بازی در  قلعه نوعی« هر 
حکم یک مسابقه فینال را داشته باشد. 
به خصوص برای تیم هایی که در کورس 
قهرمانی هستند و از دست دادن امتیازات 
می تواند به قیمت از دست رفتن قهرمانی 

در این فصل برایشان تمام شود.
چهار تیم از پنج مدعی جدی این فصل 
که  آبادان  نفت  صنعت  احتساب  )بدون 
این روزها خودش را به رتبه چهارم رسانده 
؛  رفتند  میدان  به  پنجشنبه  روز  است( 
پرسپولیسِ مدافع عنوان قهرمانی و پارس 
جنوبی جم در جم به میدان رفتند که با 
پیروزی یک بر صفر پرسپولیس به پایان 
رسید، استقلال و ماشین سازی تبریز در 
ورزشگاه آزادی پیکار داشتند که استقلال 
در کمال شگفتی با نتیجه دو بر یک از 
حریف تبریزی شکستی خانگی را متحمل 
شد، سپاهان اصفهان با پنج گل توانست 
شاهین شهرداری بوشهر را در هم بکوبد 
و تراکتورسازی هم اولین شکست فصل را 

برای نفت مسجد سلیمان رقم زد.

پرسپولیس و اسلحه مرگباری
 به نام ترابی

به  که  هفته هاست  تهران  پرسپولیس 
»بردن« عادت کرده است. اگر تا چند هفته 
پیش پشت بردهای متوالی استقلال واژه 
»عادت« را به کار می بردیم، امروز ظاهرا 
نوبت پرسپولیس است. پس از چند بازی 
پرسپولیس،  اردوی  در  متوالی  ناکامی 
شکست خانگی مقابل نفت مسجد سلیمان 
و قرار گرفتن تیم »گابریل کالدرون« در 

شرایط بحرانی، این تیم جانی دوباره گرفته 
و با به دست آوردن چهار پیروزی متوالی 
مقابل ذوب آهن، گل گهر، سایپا و پارس 
جنوبی جم توانسته خودش را با یکی بازی 
کمتر نسبت به رقیب سنتی یعنی استقلال 
به رتبه دوم جدول برساند. و این معنایی جز 
این ندارد که پرسپولیس به کورس قهرمانی 
بازگشته است و حالا می تواند به چهارمین 

قهرمانی پیاپی در لیگ برتر امیدوار باشد.
اما اینکه می گوییم پرسپولیس به بردن 
عادت کرده از جهات مختلفی با بردهای 
متوالی استقلال تفاوت دارد. نکته اصلی 
بردهای پرسپولیس در هفته های اخیر 
این است که سرخ ها حتی در روزهایی که 
نمایش خوبی هم ندارند می توانند پیروز 
شوند و بازی را با نتیجه ۱-۰ و مشابه این 
به سود خودشان در می آورند. شاگردان 
کالدرون در پرسپولیس استاد بهره بردن 
صد درصدی از تک موقعیت هایشان شده اند 
مهره های  برخی  زهرداری  نشان  این  و 
تاثیرگذارشان دارد. کسانی که بازی های 
اخیر پرسپولیس را تماشا کرده باشند تأیید 
می کنند که موقعیت های پرسپولیس در 
این بازی ها به تعداد انگشتان یک دست هم 
نمی رسید و چه بسا حریف بهتر هم بازی 
می کرد اما در نهایت این پرسپولیس بوده 
است که سه امتیاز کامل را به خانه می برد.

قطع به یقین نقش اول تمام این بردهای 
ترابی«  »مهدی  نام  به  باید  را  اقتصادی 
بنویسیم. بازیکنی که در روزهای کم فروغ 
مهاجم اول پرسپولیس و آقای فصل گذشته 
لیگ برتر یعنی »علی علیپور« آرام آرام 
خودش را به بالای جدول گلزنان رسانده 
است و هر بازی بر تعداد گل هایش افزوده 
می شود. حتی در روزی مانند بازی مقابل 
پارس جنوبی که علیپور از ابتدا در ترکیب 
حضور ندارد هم با وجود »مهدی ترابی« 
جای خالی علیپور چندان احساس نمی 
شود و ترابی به نوعی بار مهاجمان کم خطر 
تیمش را یک تنه به دوش کشیده است. 
پرسپولیسی ها در فصلی که کم گل می زنند 
و کمتر از سال های قبل موقعیت می سازند، 
امتیازش  سیزده  که  گرفته اند  ۳۱امتیاز 
رائمدیون مهدی ترابی هستند و صعود در 
جام حذفی را هم با گل او بدست آوردند. 
هر چند در عمل، دو گل او مقابل ذوب آهن 
هم نقش پررنگی در برد پرسپولیس داشت 
و تاثیر او در امتیازات سرخپوشان، شاید 
حتی بیش از این باشد. از این رو شاید تا 
وقتی ترابی در اوج باشد، پرسپولیس را حتی 

با همین نمایش های معمولی و بردهای 
اقتصادی باید از شانس های قهرمانی در این 

کورس جذاب به حساب بیاوریم.
نکته عجیب در مورد پرسپولیسِ کالدرون 
این است که بعد از شانزده هفته کماکان تیم 
ترکیب اصلی و ثابت خودش را پیدا نکرده 
است و تقریبا در اکثر بازی ها با ترکیب های 
متفاوتی چه در خط دفاع و چه در خط 
میانی به میدان رفته است. این مساله شاید 
بتواند حریفان را برای آنالیز دقیق به دردسر 
بیاندازد و این خبر خوبی برای پرسپولیس 
است که در هر پست دو بازیکن آماده دارد، 
اما نباید فراموش کنیم که پرسپولیس از 
این حربه بهره چندانی تاکنون نبرده است 
و تغییرات متعدد بازیکنان نشان از انعطاف 

تاکتیکی تیم نمی باشد.

ضعف های استقلال بدون 
استراماچونی

می شود  گفته  استراماچونی«  آ  »آندره 
اما  است  بازگشته  تهران  به  بالاخره  که 
استقلالی ها سه بازی اخیر خودشان را مقابل 
بوشهر  شهرداری  شاهین  تهران،  پیکان 
در  هم  سه  هر  که  تبریز  ماشین سازی  و 
ورزشگاه آزادی بود، بدون حضور سرمربی 
شان برگزار کردند و از نهُ امتیاز ممکن تنها 
موفق به کسب چهار امتیاز شدند. تیمی که با 
حضور استراماچونی توانسته بود ۲۵امتیاز از 
۹بازی کسب کند به یک باره در تهران مقابل 
ماشین سازی زمین گیر شد و مقابل پیکان 
هم به سختی توانست یک امتیاز بگیرد. از 
این رو به نظر می رسد علیرغم اینکه گفته 
می شود استراماچونی از راه دور هم تیم را 
هدایت می کرده اما تفاوت های زیادی بین 

بودن یا نبودن او در تیم وجود دارد.
با  که  ماشین سازی  مقابل  در  استقلال 

نتیجه دو بر یک شکست خورد، با ضعف 
هایی جدی در میانه میدان رو به رو بود 
که مهمترین آن به عدم پرسینگ مناسب 
باز می گشت. به هر حال تیمی که ۳-۵-۲ 
بازی می کند، مهمترین نکته ای که ملزم 
به رعایت آن است، این است که توپ به 
راحتی از موج دوم پرس که پرس میانه 
زمین و شدیدترین پرس تیمی است عبور 
نکند که در صورت عبور کردن، تیم حریف 
با مدافعان خودی تک به تک خواهند شد. 
اتفاقی که در زمان استراماچونی حتی مقابل 
سپاهان هم به راحتی اتفاق نمی افتاد اما در 
هر سه دیدار اخیر استقلال حتی در دیدار 
مقابل شاهین که با چهار گل به پیروزی 
رسیدند، بارها دیدیم که قفل میانه زمین 
استقلال توسط حریفان شکسته می شد. 
که این مساله کاملا به بی نظمی مطلق 
استقلال در انجام پرس تیمی مورد نیاز 
که  بی نظمیِ  می گردد.  باز  برای ۳-۵-۲ 
بخش زیادی از آن می تواند متوجه مسائل 
روحی روانی عدم حضور مربی در تیم باشد.

بارها  پرسینگ  انجام  در  نظمی  بی  این 
بازیکنان سرعتی ماشین سازی را در موقعیت 
تک به تک با مدافعان استقلال قرار داد و 
خطای پنالتی منجر به گل دوم ماشین هم 
روی یکی از همین صحنه ها به ثمر رسید. 
به علاوه اینکه استقلالی ها در بازی سازی 
هم در این سه بازی با مشکل رو به رو بودند 
و مشخص بود که با نقاط ضعف رقبایشان 
آشنایی چندانی ندارند و تنها به مهارت های 
فردی تکیه داشتند. که این مسأله هم به 
عدم آنالیز مناسب حریف پیش از مسابقات 
باز می  شت که باید در حضور سرمربی و 

کادر فنی اش اتفاق می افتاد.
با بازگشت استراماچونی به استقلال احتمالاً 
باید دوباره شاهد اوج گرفتن این تیم و 

جبران امتیازات از دست رفته باشیم. اما خب 
همین غیبت سه هفته ای باعث شد که 
استقلال نیم فصل اول را با یک باخت و یک 
پایان تلخ تمام کرد. آبی های پایتخت که تا 
قبل از رفتن او خود را برای صدرنشینی قبل 
از تعطیلات آماده می کردند حالا با حضور 
در رده سوم به استراحت رفتند که البته 
می تواند رتبه استقلال به واسطه برگزاری 
دیدارهای عقب افتاده سایر تیم ها از این هم 
بدتر شود. نگاهی به بازی های عقب افتاده 
نشان می دهد که آن ها می توانند تا حدودی 
خیالشان از این که تا رتبه ششم سقوط 
نخواهند کرد راحت باشد و امیدوار باشند 
که با برگزاری بازی های عقب افتاده کمترین 
سقوط را در جدول رده بندی داشته باشند.

به نظر می رسد با توجه به شرایط پیش آمده 
در جدول، آندره آ استراماچونی ماموریت 
سختی را برای بازگرداندن استقلال به صدر 

جدول در پیش داشته باشد.

ایستگاه تاکتیک
نگاهی به بازی های استقلال و پرسپولیس در هفته شانزدهم؛

»ترابی«  اسلحه مرگبار پرسپولیس
در روز ضعف استقلال »بی استرا«! 

قطع به یقین نقش اول 
تمام بردهای اقتصادی را 

باید به نام »مهدی ترابی« 
بنویسیم. بازیکنی که در 

روزهای کم فروغ مهاجم اول 
پرسپولیس و آقای فصل 

گذشته لیگ برتر یعنی »علی 
علیپور« آرام آرام خودش 
را به بالای جدول گلزنان 

رسانده است و هر بازی بر 
تعداد گل هایش افزوده

می شود ...


